
 

 

Verslag jaarvergadering afdeling  
Heerhugowaard-Langedijk-Schagen  
op 15 maart 2021 
 
 
Aanwezig: 25 personen 

 
 

1. Opening 
De voorzitter opent de jaarvergadering. We behandelen deze keer twee jaren tijdens de jaarvergadering. 
Vorig jaar was het in verband met de coronamaatregelen niet mogelijk om bij elkaar te komen. 
Ondertussen zijn we gewend geraakt aan het online vergaderen, deze jaarvergadering vindt dan ook 
plaats via Zoom. 
Na de jaarvergadering is er een gezamenlijke bijeenkomst voor alle leden in Noord-Holland waar we 
kunnen kennismaken met Sjaak van der Tak, de nieuwe voorzitter van LTO Nederland. 
 

2. Verslag jaarvergadering 18-3-2019 
Er zijn geen opmerkingen of vragen over het verslag van de jaarvergadering op 18 maart 2019. 
 

3. Jaarverslag 2019 en Jaarverslag 2020 
Er zijn geen vragen of opmerkingen over de jaarverslagen. 
 

4. Mededelingen en ingekomen stukken 
We staan vlak voor de verkiezingen die plaatsvinden op 17 maart. De voorzitter roept eenieder op te 
gaan stemmen en bijvoorbeeld een stemwijzer in te vullen. 
 

De voorzitter vraagt aandacht voor het rijgedrag van trekkerbestuurders. Het gebeurt regelmatig dat 
klachten over snelheid en rijgedrag via de gemeente bij ons binnenkomen. Wij nemen vervolgens contact 
op met de betreffende agrariër(s). Bij deze nogmaals de oproep om rekening te houden met mede-
weggebruikers en omwonenden. Herhaaldelijke klachten kunnen eventueel consequenties hebben in de 
vorm van bijv. drempels of andere snelheidsbeperkende maatregelen. 
 

Voor de gemeente Schagen wordt het verplicht een hoogteontheffing voor landbouwvoer- en 
werktuigen tussen 4 en 5 meter hoogte aan te vragen. De ontheffing moet vóór 1 september worden 
aangevraagd, daarna worden aanvragen niet meer in behandeling genomen. Het gaat om bijv. 
strodekmachines, plantdaken, haspels. De ontheffing is 5 jaar geldig (waarschijnlijk 3 maal te verlengen) 
en is niet overdraagbaar. Meer informatie volgt nog. 
  

In 2020 hebben we nog voor corona uitbrak een ledenbijeenkomst gehad bij Oostwouder Tank- en 
Silobouw en Kraakman Perfors. Vooraf werd eerst gegeten bij De Jonge Prins. Het bestuur was zeer 
tevreden over de hoge opkomst en de geslaagde avond. 
 

Het aantal leden is het afgelopen jaar wat afgenomen. De afname van leden heeft vooral te maken met 
bedrijfsbeëindiging. Totaal aantal leden is op dit moment 390. 
 

Ook bestuurlijk gezien was het een ander jaar door de coronasituatie. De meeste overleggen hebben niet 
op de gebruikelijke manier kunnen plaatsvinden, veel werd online vergaderd.  
Het bestuur heeft zich ingezet op de volgende onderwerpen: 
 Regionale Energie Strategie (RES) 
 Gemeenteoverleggen Heerhugowaard, Langedijk, Schagen 
 Bijeenkomsten over huisvesting 
 Portefeuillehoudersbijeenkomsten 
 PR en Imago 
 Presentaties gegeven 
 Overleg met de politie over ondermijning 
 Natuuroverleg gemeente 
 Overleg over ontheffing landbouwvoertuigen 
 Overleg Ondernemers Federatie Schagen sector Agribusiness 
 OFS-projecten (deze komen nog apart aan de orde) 
 

5. Financieel verslag 2019 en 2020 + Begroting 2021 
De penningmeester Alwin van der Salm geeft een toelichting op de jaarverslagen en de begroting. 
We behandelen meerdere jaren tegelijk omdat vorig jaar de jaarvergadering niet kon doorgaan. 
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Opvallende zaken: de contributie-inkomsten zijn iets omlaag gegaan door een dalend ledental, dit geldt 
ook voor de KAVB-contributie. Dit geeft geen aanleiding om onze afdelingscontributie te verhogen, er is 
voldoende in kas. 
De uitgaven waren ook iets minder doordat geen fysieke bijeenkomsten zijn georganiseerd in verband 
met de coronamaatregelen. De ledenactiviteit vond nog wel plaats (net voor corona), deze activiteit 
organiseren we eens in de 2 of 3 jaar. 
De te besteden OFS-gelden zijn in verband met een indexering van het bedrag door de gemeente 
Schagen verhoogd. Dit bedrag besteden we aan projecten die bijv. de maatschappij ten goede komen/de 
boer-burger verbinding verbeteren. We leggen over de besteding jaarlijks verantwoording af aan de 
gemeente Schagen. 
Er staat nog een bedrag gereserveerd voor de bankjes (boerenrustpunten). Deze zijn al aangeschaft en in 
elkaar gezet alleen het plaatsen is nog niet gelukt. De gemeente Schagen pakt dat wel dit jaar op. 
Er zijn veel en diverse projecten uitgevoerd het afgelopen jaar.  
 

We teren ieder jaar iets in op het eigen vermogen maar dit is vooralsnog niet zorgelijk in verband met de 
hoogte van het vermogen. 
 

Maurice Konijn en Cock Hulsebosch hebben de kascontrole gedaan. In de chat geven zij aan dat de 
boeken akkoord zijn bevonden (in verband met technische problemen lukt dat niet mondeling). 
Het bestuur wordt décharge verleend voor het gevoerde financiële beleid. 
Er zijn twee nieuwe leden nodig voor de Kascontrolecommissie voor het komende jaar. 
Het is niet veel werk en het is ook niet ingewikkeld. 
Er meldt zich 1 nieuw lid (in de chat): Jacques Burger. 
 

Vraag in de chat: zit er geld in het Calamiteitenpotje OFS? Alwin: ja, de pot is gevuld. Alwin zoekt het 
bedrag op en komt hierop terug. 
Vraag in de chat: zat Frank Hulsebosch niet in de kascontrolecommissie in 2019? Alwin gaat dit na. 
 

Financieel verslag 2019 en 2020 en Begroting 2021 OFS-gelden 
De voorzitter geeft een toelichting op de projecten die vanuit de OFS-gelden zijn gefinancierd. Het 
bestuur is behoorlijk actief geweest en heeft veel activiteiten georganiseerd. De voorzitter is hier trots 
op, er is veel bereikt. 
Een opsomming:  
 Uitdelen van biologische bloembollen op scholen (met John Huiberts).  
 Appelactie, appels bezorgd bij o.a. zorginstellingen (ook bij een sportschool) + appeltaartmix mee 

geleverd bij de instellingen (veel leuke reacties ontvangen).  
 2400 potlelies uitgedeeld aan ouderen (leden van Wonen en Welzijn Schagen).  
 Aanschaf van klembordjes (om mee te geven aan de leden in 2020). Deze zijn doordat er geen 

bijeenkomsten waren blijven liggen, helaas is er nu een nieuw logo, niks aan te doen.  
 Trekkeractie: in de week voor kerst hebben we de horeca geholpen met bezorging van maaltijden met 

trekkers.  
 Tulpen uitgedeeld aan de zorg en ouderen.  
 Huiskamerbijeenkomsten - deze hebben nog voor coronatijd plaatsgevonden. 
De acties hebben veel media-aandacht gekregen en we ontvingen waardering en positieve reacties van 
betrokken partijen. 
 

Ideeën voor projecten zijn welkom! 
We hebben eerder een springkussen aangeschaft, deze is voor eenieder beschikbaar. Bijv. in te zetten bij 
een bedrijfsactiviteit, open dag e.d. Hiervoor kan de voorzitter worden benaderd. 
Voor het eind van het jaar, hopelijk is corona dan achter de rug, is er een idee voor een actie. Het idee is 
om mensen met een verstandelijke beperking mee te nemen op de trekker. Hiervoor zijn mensen met 
een trekker nodig die mee willen rijden. Wie wil kan zich melden.  
 

6. Bestuursaangelegenheden 
Er zijn veel bestuursleden aftredend en herkiesbaar (2020 en 2021). 
Aftredend en herkiesbaar 2020: Martijn van den Berg, Gerard Goudsblom, Martin Verduin  
en Peter Bruin.  
Aftredend en herkiesbaar 2021: Bart Bak en Alwin van der Salm 
Er zijn geen bezwaren ontvangen zodat genoemde bestuursleden worden herbenoemd. 
Andrea Karbet is afgetreden in verband met verhuizing uit het gebied. We hebben opvolging gevonden 
voor de gemeente Langedijk in de persoon van Pim Swager. 
Pim stelt zich kort voor: hij woont in Zuid-Scharwoude hij heeft op de HAS gestudeerd in Den Bosch, 
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daarna even bij Agrifirm gewerkt en hij is nu medefirmant bij TB&S. 
 
Alwin komt terug op de vragen: op dit moment zit er € 2500,- in de Calamiteitenpot (OFS-gelden). 
Maurice Konijn en Cock Hulsebosch waren beiden in 2019 en 2020 lid van de Kascontrolecommissie. 
Frank Hulsebosch was in 2018 lid. 
 

7. Rondvraag 
 Vraag in de chat: Spuitlicentie knaagdieren, hoe zit het daarmee? 

Dhr. Blom: voor een bepaalde datum moet je de KBA loskoppelen van de spuitlicentie zelf.  
Als je dat niet op tijd doet kun alles kwijtraken. Je kunt dit bekijken op E-herkenning, goed om het 
direct te regelen.  

 Vraag in de chat: Hoe staat het met de RES in HLS? 
We blijven vanuit LTO Noord ervoor pleiten om eerst de daken vol te leggen. Punt is wel dat het net 
het niet aankan. Veel ondernemers hebben plannen maar kunnen niet aan de gang. 
Er is veel weerstand in de kernen (steden en dorpen): niemand wil een windmolen in de achtertuin. 
Insteek blijft om zo min mogelijk agrarische grond op te offeren voor zonnepanelen. 

 Vraag in de chat: Gaat het plastic inzamelen nog door in 2021?  
Hier moeten we als bestuur nog over beslissen, er zijn wel meer kosten gemaakt afgelopen jaar. 
Eventueel moet de eigen bijdrage wat verhoogd worden. 

 Vraag in de chat: Klopt het dat agrarische percelen zonder overleg met de eigenaar ingetekend 
worden voor zonnepanelen.  
Ja dat klopt, het gaat hierbij om ‘zoekgebieden’, zijn potentiële plaatsen, het is niet gezegd dat daar 
zonnepanelen/windmolens komen. Het is wel een aandachtspunt. 

 Vraag in de chat: Wat is de status van het zoekgebied windenergie in ’t Zand? 
In ’t Zand is reuring ontstaan in het dorp, veel weerstand ten aanzien van het zoekgebied.  
We zijn in gesprek met de gemeente over zoekgebieden voor kleine windmolens bij de agrarische 
bedrijven zelf (dit is ook gunstiger voor belasting van het net). Versoepeling op dit gebied zou wel 
goed zijn, het is een optie voor agrarische ondernemers.  
Ambtenaren hebben aangegeven dat voor nu het zoekgebied bij ’t Zand wordt omgezet naar zon op 
land (i.p.v. windmolens). Daarmee is niet gezegd dat het niet definitief van de baan is. 
 

Alle gemeenten in het gebied zijn bezig met een Omgevingsvisie. Vanuit het bestuur wordt hierop 
inbreng geleverd. Alle partijen (dorpsraden, natuurorganisaties) sturen hun visie aan de gemeente. Wij 
doen dat voor de agrarische sector. 
 

8. Sluiting 
De voorzitter sluit met dank aan de aanwezigen de vergadering. 
Iedereen wordt uitgenodigd voor de gezamenlijke bijeenkomst met Sjaak van der Tak die aansluitend 
plaatsvindt. 

 


